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raadsvergadering van: 15 december 2020

Formulering:

Nederland is sinds vanmorgen 00.00 uur in lockdown. Niet-essentiële winkels zijn dicht. 
Enkele niet-essentiële winkels krijgen sinds vanmorgen toestemming om hun winkel zo in 
te richten dat food-goederen wel mogen worden verkocht; andere mogen open op 
bestelling en afhalen. In enkele gemeenten wordt toegestaan om waar op de stoep te 
mogen verkopen.
Ook de VVD vindt blijf zo veel mogelijk thuis en dat onnodig winkelen zo veel als mogelijk 
moet worden voorkomen. Maar voor veel ondernemers is 5 weken dicht een hard gelag.

Vraag:

Is het college bereid binnen de mogelijkheden die er zijn, zo welwillend mogelijk 
verzoeken van winkeliers in onze gemeente tegemoet te treden.

Vraag:

Is het college bereid hierover met de plaatselijke ondernemersverenigingen in overleg 
te treden?
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Toelichting:
1. In het vragenhalfuur kunnen vragen gesteld worden over onderwerpen die niet op de 

agenda staan. 
2. De vragen moeten 24 uur voor het begin van de vergadering bij de griffie ingediend 

zijn.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken.


